
 

 

Zápis z jednání KS Českého florbalu 
Dne 15. května 2023 v 18:30 hod. v Brně, Dobrovského 96/29, restaurace Butcher’s 

Přítomni: J. Dufek (předseda), J. Šedivý, J. Gurkovský, G. Kubíčková (sekretář soutěží), Z. Mlčoušek (ředitel soutěží) 

Omluven: M. Vojáček 

Program jednání: 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 

2. Materiály VV 

3. Úkoly plynoucí z plánu práce VV 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy; 
 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 
Bez připomínek. Všechny úkoly plynoucí z minulého jednání byly splněny ve stanovených termínech. 

2. Materiály VV  

Návrh na úpravu Statutu ORK a Odvolacího řádu 

KS projednala návrh materiálu a nemá k němu připomínky. 

- Úkol: doplnit závěry KS do materiálu 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 16. 5. 2023 

Důvodová zpráva a kontext materiálu PP č. 2B – Podpora rozvoje ženského florbalu 23-24 

PP č. 2B – Podpora rozvoje ženského florbalu 23-24 

Členové KS se materiálem dlouze zabývali a shodli se na následující připomínce. KS se pozastavuje nad účinností 
vypsaného programu podpory vzhledem k jeho výši a domnívá se, že stanovené cíle již byly či by měly být spíše zahrnuty 
v rozvojových plánech jednotlivých regionů. KS se dále domnívá, že financování těchto cílů by mělo být zajištěno v rámci 
celkového rozpočtu schváleného rozvojového plánu, a ne až následným vypisováním dalších programů podpory. 

- Úkol: doplnit připomínky do materiálu 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 16. 5. 2023 

3. Úkoly KS plynoucí z  plánu práce VV  

Zpráva o průběhu ligových soutěží 

Členové KS měli materiál k dispozici již před jednáním. Proběhla tedy krátká diskuse k postupům a sestupům. Z. Mlčoušek 
informoval členy KS o probíhajících přihláškách do soutěží a o možných řešeních při doplňování soutěží, zejména 
v Extralize žen. Projednána byla i situace Třince, který nemá dostatečnou strukturu mládežnických družstev, se závěrem, 
že v případě předložení koncepčních kroků ze strany Třince, které povedou k rozvoji ženské složky v tomto oddíle na 
požadovanou úroveň, bude ženskému družstvu Třince start v soutěži Extraliga žen umožněn, především protože družstvo 
Třince v nejvyšší soutěže žen nikdy nestartovalo. Dále KS diskutovala možné rozdělení družstev do skupin jednotlivých 
soutěží. Dále pak Z. Mlčoušek informoval o akcích a termínech IFF v dalších sezónách (především v roce 2025) a s tím 
souvisejícím zhuštění termínové listiny, především vždy na začátku sezóny. Z toho důvodu bude KS navrhovat odložení 
startu projektu Superpoháru, jehož původní smysl měl být v tom, že půjde o velkou florbalovou akci na zahájení sezóny. 

- Úkol: předložit materiál na květnové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek  termín: 13. 5. 2022 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy  

Pokračování diskuze nad systémem 1. ligy dorostenců – tzv. „velké koše“ 

Členové KS pokračovali v diskusi nad budoucím nastavení 1. ligy dorostenců. Na jednání byl připraven materiál, který 
vznikl z úvah a myšlenek KS na minulých jednáních, doplněný o statistický přehled vyrovnanosti výsledků utkání za 
posledních osm sezón. Součástí materiálu je i návrh systému soutěže od sezóny 2024/2025. KS se bude tématem zabývat 
i na svém dalším jednání. 

- Úkol: zařadit téma na zářijové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková  termín: 31. 8. 2023 

Nastavení podmínky pro možnost nastupování na turnajích MČR – diskuze nad nastavením do dalších sezón 

Členové KS se zabývali nastavením podmínek umožnění nastupování hráčů na turnajích MČR. Dále se KS zabývala i 
myšlenkou na celkovou změnu uspořádání turnajů typu MČR. 

- Úkol: zařadit téma na zářijové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková  termín: 31. 8. 2023 



 

 

Návrh termínů dalších jednání KS 

Členové KS potvrdili navržené termíny dalších jednání KS, konkrétně jde o tyto termíny – 4. 9., 9. 10., 6. 11., 4. 12. 2023 
a 8. 1. 2024. 

- Úkol: zadat termíny jednání do Kalendáře akcí ve FISu; 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 19. 5. 2023 

Nesportovní chování fanoušků ACEMA Sparta Praha 
Členové KS projednali situaci, ke které došlo po utkání o 3. místo na MČR starších žáků, kdy se fanoušci družstva ACEMA 
Sparta Praha provinili nesportovním chováním v podobě vulgárních pokřiků směrem k rozhodčím. KS rozhodla o 
potrestání družstva ACEMA Sparta Praha udělením pořádkové pokuty ve výši 5. 000,- Kč. Při zvažování výše pořádkové 
pokuty bylo jasnou přitěžující okolností to, že šlo o utkání mládežnické soutěže, navíc o vrchol této soutěže. Členové KS 
jsou přesvědčeni, že zejména při soutěžích mládeže je takovéto chování fanoušků krajně nevhodné a nepřípustné.  

- Úkol: zadat rozhodnutí KS do FISu 

- zodpovídá: G. Kubíčková  termín: 16. 5. 2023 

Dne 17. 5. 2023 zapsala G. Kubíčková  

Další jednání KS proběhne dne 4. 9. 2023 od 18:30 hod. v Brně. Jednání bylo ukončeno ve 20:34 hodin. 


